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Deltagere. 

 Steen Hansen  Havnen 

 Bo Lindegaard  Boligerne 

 Søren Glumby Nielsen YSS 

 Allen Wiingaard NKS 

Afbud fra Holger Wittrup, og Finn 

 

Steen Havnetaksterne bliver indekseret i 2024. det bliver nok 4% som besluttes til havnerådsmøde. 

 Der blev drøftet en løsning på el-forbrug ved broerne. Målere m.m. 

 snakkede om betaling for Mastekran når den skal skiftes. AWI protesterede. 

Awi  Spurgte til lukning af bom ved slæbestedsrampe efter tekniske problemer. Er udført. 

 Spurgte til status for døde både. Steen oplyste at de tygger sig igennem dem stille og roligt. 

 Foreslog at vi oprettede flere Camperpladser. 

 Ønskede en redegørelse for nye fortøjningspæle. De kan ikke tåle at man borer i dem. 

 Hvordan går det med planer om ny bådebro, ekstra bådepladser. SH oplyste, at der er   

                          forslag under udarbejdelse. 

 Oplyste at lyset langs molen ved servicekajen slukkes kl 23 sammen med gadelyset. Det er 

uforsvarligt med hensyn til sikkerhed. SH sender videre til Trafikteamet. 

Bo Oplyste at perlesten langs stien stadig er et problem. SH oplyste, at man skraber en gang 

mere. 

 Der savnes skraldespande på havnen til hundeluftere og ispapir. Der er opsat 2. Det er ikke 

nok.  

 Legepladsen er blevet minimal. Hvad er planerne? Gynger er skifter. Rusen er fjernet, da den 

bliver ødelagt af de store børn. SH oplyste, at en ny og god legeplads koster 0,5 mio og vil 

blive prioriteret, såfremt Havnen får adgang til anlægsmidler.  

 

 Der afholdes havnerådsmøde d. 11. oktober.  

 Næste brugergruppemøde er torsdag den 23. november 2023 

 AWI har indbudt Steen til infomøde i sejlklubben onsdag d.  4. okt 2023 

 

Allan Wiingaard. 
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